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Az időszak legjelentősebb eseménye: sikerült visszatérnünk a korábban 
megszokott folyamatos munkához. Az alapvető jellemzők megmaradtak, így a 
sikeresnek ítélt események fejlődtek; ahol szükség volt a változtatásra, ezek 
megtörténtek, vagy az elemzést követően új célok kerültek megfogalmazásra. 
Jelenleg életünk minőségének megtartása az előző mondatokból következik: a 
működés szellemi működési alapjaihoz folyamatosan igazítanunk kell a 
szerkezetet. Ezt elfogadva tárgyalta az elnökség saját és vezetőségünk 
munkáját. A végső megállapítás szerint  az elnökség képes irányító szerepét 
jelenlegi formájában ellátni, a vezetőségben néhány változtatás szükséges. Így: 
meg kell erősítenünk pályázati munkánkat (megállapodtunk a rendkívül felkészült 
Kübler Anikóval az együttműködésről), keressük anyagi helyzetünk - 
gyarapodásunk - segítőjét, a szociális helyzetben való teendőink - különös 
tekintettel a piacra - szervezőjét. Változtatnunk kell a városrészekben való 
jelenlétünkön. ( Az egyesületi vezetéssel járó feladatokat ellátók honlapunkon 
megismerhetők.)  
 
Nyirati Klára polgármester asszonnyal idén január 18-án aláírt 
együttműködési megállapodásunk  megvalósulásáról június 14-én tárgyaltunk. 
A városvezetést Széll Péter alpolgármester úr képviselte, egyesületünket pedig 
elnökségünk 3 tagja. Az első  tapasztalatok kedvezőek. A napirenden 10-nél több 
téma szerepelt.  
Az idei évben együttműködési megállapodás megkötését tervezzük a Bajai SZC 
Türr István Technikummal, valamint az Eötvös József Főiskolával. 
 
A városrészekben folyó munkában több év alatt sem születtek meg a várt - és 
szükséges - eredmények. Az itteni vezetői megbízásokat írásossá változtatjuk, 
amelyekben konkrét, vállalt feladatok lesznek. Példa értékűvé válhat az értékelt  
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időszakban elindult kiscsávolyi munka, amely Nagy Dezső vezetésével sikeres 
eseményeken jutott túl: jó hangulatú alakuló ülés; városrészi séta gazdag 
programmal. 
 
Az egyesület a város jövőjének alakításában rendkívül fontos szerepet szán az 
oktatási intézményeknek. A tanári szakmai munka, az életvitelhez szükséges 
alapvető képességek kialakítása nem a mi dolgunk, de a minél teljesebb emberré 
váláshoz tudunk segíteni, ha megtaláljuk az együttműködés lehetőségeit. Jól 
indult az idei virágos iskolák program ( 18 nevezés a versenyre), az új, Tündérkert 
névvel elindított eseményre 5-en neveztek, s mutatták be alkotásaikat a Sétáló 
utcában, a Tóth Kálmán térnél. Burszki Darinka szakmai segítségével folytatódik 
a program a kiírásban foglaltak szerint. Szeretnénk a korábban megkezdett 
programunkat folytatni a diákönkormányzatok diák, valamint pedagógus 
vezetőivel.  
 
Kiemelt teendőink között tartjuk számon a kerékpározás népszerűsítését. A 
tavalyi konferenciát az idén októberben " a kerékpár hete" követi. Február 9-én a 
tervezett, rendkívül gazdag, változatos programot Lencsés Péter már bemutatta. 
A készülődés folyamatosságát elnökségünk figyelemmel kíséri. Az alaposságot 
jellemezheti az is,  hogy a konkrét helyzetelemzést például a Bajai SZC Türr István 
Technikum azzal is segíti, hogy a városban 10 kijelölt helyen kerékpárosforgalom-
számlálást végeztek 2 alkalommal. Honlapunk kerékpáros rovatában ennek 
eredményei megtekinthetők. Az ifjúság kerékpáros közlekedéséhez szükséges 
feltételek lajstromozása folyik, a belső lehetőségek - például kerékpárok tárolása, 
a közlekedéshez szükséges szabálytudat minősége - rögzítése, nyilvánossá tétele 
segítheti a helyzet javítását. Dr. Szentjóbi Szabó Tibor ötletének - "lefutott" 
kerékpárokból összeállított alkotás - előkészítése megindult. A közgondolkodás 
tárgyává kívánjuk tenni a közlekedés kerékpárok irányába való terelését. 
 
A személyzeti munkával kapcsolatos teendőket változatlanul Kenyeres Edina 
végzi, a nyilvántartás a bővüléseket követi. Új csoportként jelennek meg a tagok 
között a Tiszteletbeli Tagok Társaságához tartozók, s elindult a Bajához kötődők, 
de nem itt élők közösségének szervezése Farkas Attila irányításával. 
Feltételezzük a tagok létszámának növekedését.  
 
A Tiszteletbeli Tagok Társaságának csoportjához tartozók száma 6-ra 
emelkedett. Megtisztelő számunkra, ahogy ők az egyesülethez tartozásukról  
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gondolkodnak. A május 17-i ülésükön döntöttek negyedévenkénti rendszeres 
találkozásukról, s arról is, hogy érdekeiket az egyesület mindenkori elnöke 
képviselje, s vállalták, hogy az egyesület megnevezett céljainak megvalósításában 
jelen lesznek. 
 
Komoly intenzitással dolgozik könyvsorozatunk 1. kötetének megjelenésén a 
Kovács Zita vezette alkotócsoportunk. Utolsó ülésükön megállapodtak a kézirat 
elkészítésének határidejéről (2022. augusztus 23.). Az egységes gondolkodást 
biztosító tárgyalást folytattunk Vándor Évával, a támogató Nemzeti Panteon 
Alapítvány titkárával. Megkezdtük 2. kötetünk előkészítését (Városvezetők Baján 
a rendszerváltozás után ).A megkeresett 5 személy közül eddig 4 vállalta a 
közreműködést. Hamarosan megszületik a végső döntés e kötet sorsáról.  
 
Gazdálkodásunk bevételi oldalának  legjeentősebb változása az elnyert 
pályázatok számának növekedése. Ha működésünk fejlődésének javulását meg 
kívánjuk tartani, szaporítani kell a beadott pályázatok számát. Az évi 2 ezer 
forintos tagdíjról az egyesület elnöksége belső tárgyalást kezdeményez. 
 
 
 
Honlapunk (https://bvsze.hu) számára komoly kihívást jelent legfontosabb 
eseményeinkről való megemlékezés. A Lencsés Péter által vezetett csoport 
igyekezete elismerést érdemlő, nemcsak a terjedelem növekedése miatt, hanem 
- figyelemmel a kísérendő felületek számának viszonylag gyors szaporodása miatt 
is. Végére értünk Tamás József : Szubjektív objektívvel Bajáról sorozatának. A 
képek már megtekinthetők honlapunkon is. Az oldalunk kedvelőinek száma 14oo 
közelébe jutott.  
 
A média külünböző helyi szervezeteivel kapcsolatunk jó. Megkereséseinket 
szívesen fogadják, tudósításaik rendszeresek, a környezetünkben élőket jó 
minőségben tájékoztatják a velünk történtekről. A média területén a vezetés 
rendezetté válása megnyugtató jövőt sejtet. 
 
B a j a , 2022 június 30. 
 
                                                                                        dr.  Cseh Béla 
                                                                                                  elnök 
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